



شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

Confirmation of Capacity Payments by Oman Power and Water Procurement Company SAOC (OPWP) under the Power Purchase Agreement

OPWP has notified Dhofar Generating Company SAOG (the Company), through a letter dated 27 May 2020, that OPWP will continue to pay the Capacity Investment Charge for all Valid Invoices including April 2020. Through this communication, OPWP has withdrawn the letter issued on 17 May 2020.

Based on the above, the Company can continue to proceed as per the business plan and may be able to consider dividends based on its performance.

تأكيد مدفوعات استثمار الطاقة من قبل الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه ش.م.ع.ع بموجب اتفاقية شراء الطاقة

قامت الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه بإخطار شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع (الشركة) برسالة مؤرخة 27 مايو 2020، بأن الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه ستستمر بدفع رسوم استثمار الطاقة لجميع الفواتير الصالحة بما في ذلك أبريل 2020. وفي الرسالة المذكورة، قامت الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه بسحب الرسالة المؤرخة 17 مايو 2020.

واستنادا إلى ما تقدم، يمكن للشركة أن تواصل العمل وفقا لخطة العمل وقد تكون قادرة في الأخذ بالاعتبار بتوزيع الأرباح بناء على أدائها.



جافيد مصطفى / Javed Mustafa

الرئيس التنفيذي بالإنابة / Acting Chief Executive Officer